

Sara Henshaw

From: Cannabis Act Legislative Review / Examen Législatif de la Loi sur le Cannabis (HC/SC) <legreview-examenleg@hc-sc.gc.ca>
Sent: Thursday, March 21, 2024 5:39 PM
To: Cannabis Act Legislative Review / Examen Législatif de la Loi sur le Cannabis (HC/SC)
Subject: Cannabis Act Legislative Review - Final Report // Examen Législatif de la Loi sur le cannabis - Rapport final

CAUTION: This email originated from outside of the Thames Centre email system. Please use caution when clicking links or opening attachments unless you recognize the sender and know the content is safe.

Today, the Minister of Health tabled in Parliament the [Final Report](#) of the Expert Panel conducting the legislative review of the *Cannabis Act*. The Final Report provides the Panel's advice on progress made towards achieving the Act's objectives and outlines priority areas for improving the functioning of the cannabis framework.

The Panel benefitted from the contributions of the many individuals and groups who took the time to meet with them or provide information for their consideration.

The work of the Panel has now concluded. If you have questions about the legislative review, please email cannabis@hc-sc.gc.ca.

//

Aujourd'hui, le ministre de la Santé a présenté au Parlement le [rapport final](#) du Comité d'experts chargé de l'examen législatif de la *Loi sur le cannabis*. Le rapport final donne l'avis du Comité d'experts sur les progrès accomplis dans la réalisation des objectifs de la *Loi* et souligne les domaines prioritaires pour l'amélioration du fonctionnement du cadre du cannabis.

Le Comité a bénéficié des contributions des nombreuses personnes et groupes qui ont pris le temps de le rencontrer ou de lui fournir des informations à prendre en considération.

Les travaux du Comité sont maintenant terminés. Si vous avez des questions sur l'examen législatif, veuillez envoyer un courriel à cannabis@hc-sc.gc.ca.